
华夏博根中文学校董事会告示

尊敬的各位家长，老师和校务人员：

根据华夏博根中文学校章程和以及2020年董事选举条例, 2020年董事选举程序已经启动。

今年董事会将有三位董事卸任。以下人士愿意并被提名参加2020年华夏博根中文学校董事会选举 (按收到提名先后顺序)：
张晓平 (Xiaoping Zhang) (由杜红梅董事提名)，
李广起 (Guangqi Li) (由王志红董事提名)，
Joyce Chen (由刘一帆董事提名)，
张为民 (Weimin Zhang) (由王朝芳董事提名)。

他们四人将进入董事选举的下一步程序：有家长旁听的面试。通过面试后方可成为董事会推出的正式候选人，竞选下任董事。

由于受新冠疫情影响，选举无法如期在2020年4月份进行，董事会决定将选举推迟到2020年9月。待日期确定后再宣布。

华夏博根中文学校董事会
2020年4月13日







 Board of Directors Notice


April 13，2020

Dear parents, teachers and school staff:

According to the Bylaws of Huaxia Chinese School at Bergen (HXBG) and HXBG 2020 Director Election Regulations, the 2020 director election process has started.

Three incumbent directors will retire this year. The following persons are willing to participate and are nominated for 2020 Huaxia Chinese School at Bergen Board of Directors Election (in the order of receiving nomination):
Xiaoping Zhang (张晓平)  (nominated by Director Hongmei Du),
Guangqi Li (李广起) (nominated by Director Zhihong Wang),
Joyce Chen (nominated by Director Yifan Liu),
Weimin Zhang (张为民) (nominated by Director Zhaofang Wang).

They are qualified to proceed to next step: interview and meet with general membership.

Amid COVID 19, the election cannot be held as scheduled in April, instead it will be postponed until September 2020. The date will be announced once it is determined.

Board of Directors at HXBG
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